
KALEVI JAHTKLUBI JUHATUSE KOOSOLEK  

  

Kuupäev: 01.06.2020 

Kellaaeg: 18:00 – 19:30 

Koht: Kalevi Jahtklubi  

Osalesid: Kalev Vapper, Lauri Kurvits, Piret Salmistu, Tanel Tamm, Tõnu Tõniste, Olev 

Roosma, Hard Perk 

 

Koosoleku juhataja: Kalev Vapper  

Protokollija: Anu Rosenblad  

  

TEEMAD:    

Arhitektuurikonkurssi otsustamise kriteeriumid: 

 Praktilisus klubiliikmetele. 

 Võimekus uus maja valmis ehitada. 

 

- Ehitushinnad erinevatel projektidel ei ole väga suurte erinevustega.  

- Enim meeldivad Kompleks ja Sekstant. Põhimõttelt on nad sarnased, neis on olemas see, 

mida klubiliikmetel vaja on. Sekstant on visuaalselt atraktiivsem ja tõenäoliselt kallim. 

Kompleksi on lihtsam eraldi käsitseda ja seetõttu ka ehitada. Sekstanti ei saa tulevikus edasi 

arendada, aga Kompleksile saab juurde ehitada.  

 

Juhatuse liikmete eelistused: 

- Kalev Vapper: Sekstandil olid ägedad terrass, purjetajate saun rõduga jne. Kompleksil 

väliauditoorium; häirib laste riietusruumi kaugus. Hääl läheb Sekstandile. 

- Olev Roosma: hääl läheb Kompleksile.  

- Piret Salmistu: meeldis Kompleksi välismaterjal, sisehoov, katusealune, ruumilahendus väga 

hea ja praktiline. Twist oli väga hästi läbimõeldud ja ajalooline, ilusa katusealuse/terrassiga, 

kuid ei ole väga tulevikus muudetav samas ellingu lahendus väga hea. Sekstant: 

ruumilahendus hea, üllatasid kompleksusega, aga mitte väga praktiline.  

- Tõnu Tõniste: Kompleksi poolt. Teine variant Twist – esinduslik hoone, aga liiga edev.  



- Hard: esimene valik Twist. Ilus ja hästi läbimõeldud. Aga reaalselt on praktiline Kompleks. 

- Tanel: uueks klubihooneks võiks olla maja, kus oleks koosolemise koht/ruum. Sekstant on 

kõige keerulisem realiseerida/muuta. Tegema peaks ilusa ja praktilise hoone.  

 

- Finantseerimisplaan 

KJK-l pole võimekust uus sadamahoone olemasolevatest ja juurdelaenatavatest vahenditest 

valmis ehitada. 

Ühe võimaliku variandina võib uurida rahastust Tallinna linnalt uuele sadamahoonele, kui 

seal toimetaks 2 spordikooli.  

 

Muud teemad:  

2 juhatuse liikme kandidaati: Raido Notton, Virgo Arge. 

 

Klubi fuajees peaks olema korralik teadetetahvel, kas võiks selle panna suure maali asemel? Jah, 

maali paigutame ümber.  

 

Juhatuse otsusega võetakse vastu uued liikmed:  

Virgo Volens, Artur Mitšulis 

 

 

 

 

Koosoleku juhataja:    Kalev Vapper 

Protokollija:     Anu Rosenblad 

 

 

 

 


